

# Protokoll från styrelsemöte för Torshälla SS

Datum: Tisdagen den 23/4-2019

klockan 18.00-20.00.

**Plats: Munktellarenan, konferensrum Rossvik**

Närvarande: Christer Albertsson, Anna Götzlinger, Leif Karlsson, Anna Karlsson, Åsa Ahlström, Birgitta Öbrink, Hans Dahlberg, Stures Sundvall, Håkan Johansson, Gunnar Sjöberg, Jonte Murtomäki, Stefan Maxe, Mats Håkansson, Tord Nogerius, Gunilla Lenander

## 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet och hälsar välkomna.

## 2. Godkännande av dagordning

Möte godkänner dagordningen.

## 3. Val av en protokolljusterare

Mats Håkansson väljs till justerare.

## 4. Genomgång föregående protokoll

Protokoll från föregående styrelsemöte lästes upp och lades till handlingarna.

## 5. Rapporter

- Ungdom, vad gör vi ?

Stefan Maxe rapporterar. TSS och Svearna har haft ett möte för att diskutera hur vi ska göra i år. Båda klubbarna har tappat både ungdomar och ledare. Kom överens om att starta 13 maj. Information kommer att läggas ut på ut på hemsidor och Facebook-sidor. I stället för seglarskola blir det träningskvällar.

Tjejsseglingen har expanderat och kommer att vara med på måndagskvällar och använda samma bana som e-jolleseglarna + lite äldre OK-jolleseglare. De kommer också att delta i onsdagsseglingar med tre båtar.

Deltagaravgiften för träningskvällarna kommer att vara lägre eftersom det inte följer kraven för seglarskola.

Vid årsmötet 4 maj finns förhoppningsvis en ny ordförande på plats då. Ingen kassör från Svearna Henrik Örn från Svearna har lämnat uppdraget som kassör. Fråga från ungdom till Leif Karlsson om han kan tänka sig att ta över. Stefan redogör för behoven. Leif lovar att fundera på saken och höra av sig till Stefan Maxe.

Många av de unga som kommer till träningen har inte föräldrar som är med i TSS eller Svearna – ofta inte ens seglare vilket gör att ingen peppar dem när det tar emot.

- Lövskär  
Papptaget på segelförrådet har blåst av. Ny papp är inköpt. Vattnet är på i köket, på toaletterna och till duschen.  
Kran i handikapptoaletten till vattnet in till bastun läcker när man slår på den.  
Nytt möte i morgon.  
Huvudströmbrytaren avslagen för en vecka sedan.
- Slipen  
Vattnet på slipen sattes på idag. Det har varit dåligt med luft i hjul på mastvagnen men det är fixat genom slangbyte.  
  
"Vita boden" behöver städas så att den går att använda som verkstad. Där finns bland annat gamla kvarlämnade burkar med allt möjligt.  
Slipkommiten får i uppdrag att se till det.
- Sublift  
Subliften är fixad.  
Plåtlådor att ställa dieseldunkar och oljedunkar i är beställda. Även bensindunkarna bör stå i plåtlåda.  
Sture lägger till det till beställningen.
- Segling  
Funktionärer till planerade seglingar kommer att sammanställas på nästa möte.  
Eskadern årets presenteras på vårmötet.
- Nöje  
Kommittén har fått tag i Jonas Svensson. Det är ännu lite oklart vilka som gör vad.  
Åsa sköter midsommar och Anna kräftskivan.  
Det är svårt att få medlemmarna att tala om vad de kommer att ta ansvar för.
- Miljö  
Vilken dag kommunens tillsyn blir är inte bekräftat. Det behövs en del förberedelser inför den. Det är informationsmöte på miljöförvaltningen 28 mars. En fråga är hur begreppet fritidsbåtshamnar ska definieras.

De båtar som har tennfärg kvar måste vi fundera på hur det ska åtgärdas. Det är lämpligt att börja med dem.

Christer Albertsson har använt borttagningsmedlet Hugin (används till klottersanering). Han har provat på rodrets ena sida och det fungerar. Han tänker låta det var så för att se vad som händer över sommaren.

Det är viktigt att följa hur olika metoder fungerar både beträffande rengöring av botten och behandling därefter.

Hur och i vilken form ska de borttagna färgresterna lämnas på Re-tuna?

Tips inför tillsynen från Stefan Maxe – det är viktigt att ha ordning på alla kemikalier. Bland annat krävs förteckning och datablad på det som finns på slipen. Detta gäller även medlemmarnas enskilda platser.

Information till medlemmarna om detta kommer på Värmötet.

Vi behöver en katastrofplan om sub-liften får hydraulbrott när den är i vattnet. Utrustning på slipen, länsor etc. Hur får vi upp sub-liften? Vart ringer vi? Vad och hur anmäler vi?

- Övriga rapporter

## 6. Ekonomi

- Budgetuppföljning

Fakturan på sublift-reparationen har kommit.

Några avgifter har ännu inte kommit in.

Ekonomin är i ordning.

- 5-årsplan

En snabbtitt på kostnaderna.

## 7. Nya och utträdande medlemmar

- Nya medlemmar  
Sonny Andersson  
Ari Vuorinen  
Thomas Olsson
- Utträdande medlemmar  
Helge Lindgren

## 8. Meddelanden

Klubben har fått en inbjudan till medlemskap i M-båtsförbundet. Den skickas till M-båtsägarna.

## 9. Övriga frågor

Hur ska juniorhuset göra i ordning för hamnvärdarnas övernattning.

Förslag från ordföranden – efter att huset tömts öppna två dörrar från storstugan till bakre utrymmet. Dela det med en vägg och inred båda rummen med sängar. Storstugan får en trinett mm.

Det är OK att Swisha betalning för vimpel till glasskontot.

## 10. Tid för nytt möte

Onsdag 29 maj, 18.20, Jollebasen Mälby.

## 11. Info om SM för Mälarbåtar från Svearna samt önskan om hjälp med arrangemanget.

Det blir förmodligen tillräckligt för SM i både M-22 och M-30. (minimum 15 i varje klass) 1-3 augusti. "Tune up" sista juli.

3 korta seglingar på fredagen och 2 längre seglingar på lördagen.

De vill låna båt av oss och gärna med bemanning av oss också.

Vill eventuellt också låna bojmaterial.

Saknar en person till startfartyget + bemanning till banbåten 2-3 personer. Personal på land – bland annat till regattamiddagen (3 augusti, lördag) behövs ett par personers förstärkning. 6 personer skulle behövas allt som allt. Om TSS kan ställa upp med några personer under en eller flera dagar vore Svearna glada.

Nöjeskommittén tar upp det på sitt kommande möte liksom seglingskommittén. Tas också upp på Vårmötet.

Kontaktperson hos Svearna: Lars-Göran Birgersson. lgbirgersson@comhem.com

073-362 70 03



Anna Götzlinger

Sekreterare



Christer Albertsson

ordförande

Justeras



Mats Håkansson